
Rada Seniorów
Miasta i Gminy Kórnik
Rynek 1,62-035 Kórnik

Protokó)
z posiedzenia Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik

z dnia 6 marca 2023 roku

Posiedzenie odbyło się 6 marca w Sali posiedzeń ratusza bnińskiego. Uczestniczyło

w nim 9 członków Rady Seniorów, posiedzenie było prawomocne.

Obecni:

1. Marek Kaczmarek - przewodniczący

2. Krystyna Antkowiak

3. Barbara Fluder

4. Aleksandra Grzelak

5. Irena Kaczmarek

6. Anna Wojtaszek

7. Stanisław Kasprzyk

8. Antoni Odzimek

9. Tadeusz Warkocki

W posiedzeniu uczestniczyli także:

Burmistrz Miasta i Gminy Kórnik - Przemysław Pacholski

Przedstawiciel Rady Miasta i Gminy Kórnik - Krystyna Janicka

Przedstawiciele Towarzystwa Pamięci Powstania Wielkopolskiego

Prezes - Dorota Przybylska

Sekretarz - Piotr Guzik

Koordynator do spraw Rady Seniorów - Joanna Grzegorowska

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie obecności

2. Powitanie gości, wystąpienie burmistrza

3. Spotkanie z przedstawicielami Towarzystwa Pamięci Powstania

Wielkopolskiego 1919-1919

4. Odczytanie i zatwierdzenie protokołu z dnia 6 lutego

5. Dyżury senioralne (K. Antkowiak, T. Warkocki, M. Kaczmarek).



6. Podjęcie uchwały w sprawie ścieżki pieszej przy kładce przez jezioro na 

promenadzie.

7. Sprawy bieżące: Gadający Kórniczanie, kronika

8. Wolne głosy

9. Zakończenie posiedzenia

1. Przewodniczący Rady Seniorów dokonał otwarcia posiedzenia i stwierdził, że 

obecni są wszyscy radni.

2. Marek Kaczmarek powitał przybyłych gości i oddał głos burmistrzowi, który 

zrelacjonował przebieg rozmów z przedstawicielami gminy Kościerzyna na 

temat nawiązania współpracy partnerskiej. Powiedział o wizycie gości z 

Kościerzyny w Kórniku oraz zaproszeniu radnych Miasta i Gminy z 

przedstawicielami Rady Seniorów do złożenia rewizyty w Kościerzynie w 

kwietniu br.

3. Pani prezes Towarzystwa Pamięci Powstania Wielkopolskiego podziękowała 

za zaproszenie i przedstawiła krótki program działalności, nawiązała do 

dyżurów, jakie raz w miesiącu prowadzą przedstawiciele, wyraziła też chęć 

współpracy z Radą Seniorów. Pan P. Guzik dodał, że dyżury mogłyby się 

odbywać wspólnie z Radą Seniorów.

4. Został odczytany protokół z poprzedniego posiedzenia i jednogłośnie 

zatwierdzony.

5. Radni, którzy pełnili dyżury w ostatnich tygodniach złożyli sprawozdanie z ich 

przebiegu. K. Antkowiak nie miała petentów. T. Warkocki rozmawiał na temat 

wykorzystania Sali w DIM na potrzeby liceum. Wskazał, że ludzi interesuje jak 

długo lokal będzie zajęty. Podczas dyżuru radnego Kaczmarka po raz kolejny 

pojawił się temat drzwi wejściowych do Ośrodka Zdrowia w Kórniku, pani 

otrzymała odpowiedź, że powinna napisać pismo poparte podpisami osób 

zainteresowanych wymianą drzwi.

Wywiązała się krótka dyskusja na temat zajęcia jednego z pomieszczeń DIM na 

zajęcia szkolne dla licealistów. Radna MiG Kórnik Krystyna Janicka wyjaśniła, że 

decyzja o wprowadzeniu klasy licealnej do DIM nie była decyzją odgórną, gdyż to 

radni na prośbę burmistrza tak zadecydowali, żeby na rok udostępnić jedno z 

pomieszczeń dla młodzieży. Pani radna podsumowała też pracę sztabu WOŚP i 



podała kwotę 180000 złotych zebraną w Kórniku. Dodała, że w najbliższym czasie 

przewidziany jest remont Ośrodka Zdrowia w Kórniku i wtedy problem drzwi zostanie 

rozwiązany.

Ustalone zostały dyżury senioralne w DIM w miesiącu kwietniu.

- 6 kwietnia - Irena Kaczmarek

- 13 kwietnia - Marek Kaczmarek

- 20 kwietnia - Aleksandra Grzelak

- 27 kwietnia - Antoni Odzimek

6. W oparciu o pismo Tadeusza Warkockiego na temat poprawy bezpieczeństwa na 

moście przy promenadzie została podjęta uchwała Rady Seniorów 1/ 2023.

Uchwała podjęta jednomyślnie zostanie przekazana Burmistrzowi 

i Przewodniczącemu Rady Miasta i Gminy.

7. Przewodniczący Marek Kaczmarek wyjaśnił na czym miałby polegać projekt 

„Gadający Kórniczanie”. Chodzi mianowicie o to, żeby wykorzystać wiedzę i 

doświadczenie ciekawych ludzi z naszego regionu i mogliby oni się dzielić z innymi 

na przykład historią swojej rodziny. Można też zaproponować uczniom liceum, by 

podzielili się „czymś” ciekawym z seniorami.

Pojawił się temat kroniki i sposobu jej prowadzenia. Większość zebranych 

pozytywnie odniosła się do tematu.

8. Wolne głosy.

Marek Kaczmarek poinformował, że 8 marca odbędzie się posiedzenie Komisji 

Bezpieczeństwa, a do sprawy uchwały związanej z parkingiem przy aptece 

niebawem wrócimy.

9. Przewodniczący Rady Seniorów zakończył posiedzenie.

Kolejne spotkanie Rady Seniorów odbędzie się 3 kwietnia o godzinie 10:00 w Sali 

posiedzeń Ratusza w Bninie.

Przewodniczący

tarek Kaczmar

Protokołowała Barbara Fluder




